To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ISLAMIC INTERNATIONAL ARAB BANK Date: 04-07-2023 11:06:13 AM Subject: : Forming Committees Emanating from the Board of D	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي الاسلامي الدولي التاريخ: 04-07-2023 11:06:13 AM الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة
Kindly be informed that the Board of Directors of IIAB on the meeting held on 22-06-2023 decided the formation of the following committees emanating from the Board: Strategy Committee 1- Mr. Mohammed Said Shahin: Chairman 2- Mr. Naim Rasim AlHussaini: Member 3- Mr. Jamal Mah'd Tu'meh: Member 4- General Manager: Member	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة البنك العربي الإسلامي الدولي قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2023-06-22 بتشكيل اللجان التالية والمنبثقة عن المجلس: لجنة الإستراتيجية: 1- االسيد " محمد سعيد " محمد شاهين: رئيسلا2- السيد نعيم راسم الحسيني: عضو 3- السيد جمال محمود طعمه: عضو 4- السيد المدير العام: عضو
22-06-2023	22-06-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: diana nsour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: diana nsour